
输入法工具：提供丰富的线性、带状工具，方便用户自由设计各种图
形，易编辑、易修改。

Input Method Tools: Provides abundant of linear and strip tools to 
facilitate free designing of various graphics, easy to edit and modify.

读取DXF文件：支持读取DXF文件数据，使用户能够轻松导入、查看和
编辑DXF格式的图形数据。

Reading DXF Files: Supports DXF file reading, easy to import, view and 
edit graphics in DXF format.

GetonAgain Intelligent Wire Stitching CAD System is a professional wire
placement CAD software for various heating resistance wires positioning
path design and cooling tubes placement path design. It provides abundant
of input method tools, intelligent optimization of wiring paths, widely applied
in automotive interior seat heating wire placement, steering wheel heating
wire placement, and heating wire positioning path design to clothing and
apparel, heating blankets, carbon fibre placement, etc.

再登智能布线CAD系统是为各类加热电阻丝和冷却管线路径设计的专业
布线CAD软件，提供丰富的输入法工具、智能优化布线路径，应用在汽
车内饰座椅加热布线、方向盘加热布线，服装服饰、加热毯、碳纤维等
产品的布线设计。

适用范围 Application
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图形填充：自动计算并填充区域内平行线，并且可以自动计算相邻平行
线间的圆弧连接线，快速填充、提高效率。

Pattern Filling: Automatically calculates and fills the parallel lines in 
the area, and calculate arc connecting lines between adjacent lines, 
fast filling with high efficiency.

线条智能连接：能够将多条断开的线段进行智能连接，形成一条线。

Intelligent Line Connecting: Multiple disconnected line segments can be 
intelligently connected to form a line.

重复针迹删除：可以对重复针迹进行删除操作，删除多余的针迹，有效
保证产品质量。
Duplicate stitch deletion: To delete the duplicate stitches, for 
effectively ensuring product quality. 反向排序：可以将选择对象的顺序进行倒序排列。

Reverse sorting: Sorts the selected objects in reverse order.

智能排序：智能优化针迹路径，有效提高工作效率。
Intelligent Sorting: Intelligent optimization of stitch paths effectively 
improves work efficiency.
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